
Zápis 7 
 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Horka u Staré Paky 
 
datum konání:  19. 10. 2023 
místo konání:  Kulturní dům Nedaříž 
začátek:   19:00 hodin 
ukončení:   19:28 hodin 
přítomno:  6 členů zastupitelstva 

občané viz. prezenční listina 
zapisovatel:  Mgr. Martina Sedláková 
ověřovatelé:  Ludmila Sekyrková, Jan Brádle 
 
návrh programu schůze 

1) Zahájení, určení zapisovatele, ověřovatelů zápisu  

2) Kontrola usnesení z minulých veřejných zasedání  

3) Stav hospodaření 8- 10/2023  

4) Rozpočtové opatření č. 3 2023  

5) Schválení stanoviska KÚLK ze dne 2. 10. 2023 k rozšíření projednávaného obsahu Změny č. 

2 ÚP Horek u Staré Paky  

6) Žádosti TJ Sokol Horka a SDH Nedaříž o vyplacení příspěvků na činnost dle schváleného 

rozpočtu obce na rok 2023  

7) Dodatek k nájemní smlouvě na byt v čp. 41  

8) Různé, závěr 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele, ověřovatelů zápisu 
 

Starostka obce navrhla ověřovateli zápisu Ludmilu Sekyrkovou a Jana Brádleho, zapisovatelkou 
Martinu Sedlákovou.  
 
Návrh usnesení č. 1. 1.  
ZO po projednání schvaluje navrženého zapisovatele a ověřovatelé zápisu. 
Usnesení č. 1. 1. – ZO schvaluje navrženého zapisovatele a ověřovatelé zápisu.  
Jednohlasně schváleno:  6 členů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
Usnesení č. 1. 1.  bylo schváleno. 
 
Starostka obce seznámila zúčastněné s programem zasedání.  
 
Návrh usnesení č. 1. 2.  
ZO obce schvaluje program o 8 bodech.  
Usnesení č. 1. 2. – ZO schvaluje program o 8 bodech.  
Jednohlasně schváleno: 6 členů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
Usnesení č. 1.  2. bylo schváleno. 
 

2. Kontrola usnesení z minulých veřejných zasedání  

Starostka předala slovo Marcele Munzarové, která přečetla Zápis o kontrole Kontrolního výboru 

z veřejného zasedání ze dne 21. 6. 2023 a 17. 8. 2023. Usnesení z 21. 6. 2023  a to č. 5.1 nebylo 

naplněno, jelikož jsme schvalovali podání žádosti na dotaci na stavbu- Vestavba 2 bytů do podkroví 



zdr. střediska na Horkách , a to z toho důvodu, že se nestihlo podat včas, a alokace byla naplněna 

dříve, než byla tato žádost podána a toto usnesení nebylo naplněno. Dále Usnesení č. 6.1 a to 

sjednání  finančního  úvěru pro tuto stavbu, bylo ze stejného důvodu nebylo naplněno. Vše ostatní 

bez závad.  

17. 8. 2023- byla naplněna, vše bez závad.  

 

3. Stav hospodaření 8 – 10/2023 
Viz. příloha 

4. Rozpočtové opatření č. 3 2023 
Viz. příloha 

Návrh usnesení č. 4. 1. 
ZO obce schvaluje rozpočtové opatření č. 3 2023. 
Usnesení – ZO schvaluje rozpočtové opatření č.  3 2023.  
Jednohlasně schváleno:  6 členů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
Usnesení č. 4. 1.  Bylo schváleno. 
 

5. Schválení stanoviska KÚLK ze dne 2. 10. 2023 k rozšíření projednávaného obsahu 
Změny č. 2 ÚP Horek u Staré Paky  

 
Starostka přečetla schválení stanoviska. 
Uvedla, že na toto schválení jsme čekali, trvalo to skoro 2 měsíce, kdy se jednalo o poslední změny 
územního plánu.  
Stanovisko přišlo kladné, ale dále s jediným žadatelem, který se přihlásil jako poslední a to pan Mach, 
a dal si požadavek na postavení hal na výrobu matrací. KU to nepovolí do současné změny, je třeba 
vypracovat posudek SEA, obec by tak ale musela zaplatit a tím by se to podražilo a protáhlo. Pokud 
chceme mít uzemní plán, je třeba tento bod tohoto žadatele vyřadit a on ať si zažádá znovu a 
vypracuje SEA. My nechceme protažení. 
 
Dotaz- Bajer ml, st. . Kde by měla být postavena hala? Odpvěď starostky- pod silnici v Nedaříži, pod 
paní Tošovskou.  
 
Starostka přečetla bod č. 8. z daného stanoviska.  
Návrh usnesení č. 5. 1.  
ZO schvaluje vynechání a vyřazení bodu č. 8 ze změny č. 2 ÚP Horek u Staré Paky. 
Usnesení – ZO schvaluje vynechání a vyřazení bodu č. 8 ze změny č. 2 ÚP Horek u Staré Paky.  
Jednohlasně schváleno:  6 členů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
Usnesení č. 5. 1.  Bylo schváleno. 
 
 

6. Žádosti TJ Sokol Horka a SDH Nedaříž o vyplacení příspěvků na činnost dle 
schváleného rozpočtu obce na rok 2023  

 
Starostka obce sdělila, že částku ve výši 25.000 Kč máme schválenou v rozpočtu.  
 
Návrh usnesení č. 6. 1.  
ZO schvaluje vyplacení příspěvku ve výši 25.000 Kč  pro každou organizaci na činnost TJ Sokol Horka a 
SDH Nedaříž. 
Usnesení – ZO schvaluje vyplacení příspěvku ve výši 25 000,- Kč pro každou organizaci na činnost TJ 
Sokol Horka a SDH Nedaříž.  



Jednohlasně schváleno:  6 členů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
Usnesení č. 6. 1.  bylo schváleno. 
 

7. Dodatek k nájemní smlouvě na byt v čp. 41  
 
Starostka obce sdělila, že se jedná o byt Denisy Jiráskové. Nájemní smlouva je na 1 rok, a toto jí 
k poslednímu dni v prosinci končí. Bude tedy prodlouženo o dobu jednoho roku.  
 
Návrh usnesení č. 7. 1.  
ZO schvaluje dodatek k nájemní smlouvě týkající se prodloužení nájemní smlouvy Denise Jiráskové.  
Usnesení – ZO schvaluje dodatek k nájemní smlouvě týkající se prodloužení nájemní smlouvy Denise 
Jiráskové do 31. 12. 2024.  
Jednohlasně schváleno:  6 členů pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. 
Usnesení č. 7. 1.  bylo schváleno. 
 
 

8. Různé, závěr 
 
Starostka sdělila oznámení, že jako obec jsme šli do aukce na el. energii, která se konala třikrát. 
Vyhrála fi. Tempes s tříměsíční fixací a poté na spotové ceny. Nelíbilo se nám, a proto jsme smlouvu 
nepodepsali a podepsali jsme na fixaci jednoho roku u fi. Centropol.  
 
Dále starostka sdělila, že v červnu jsme si odsouhlasili, že volné peníze dáme na termínovaný vklad, 
kdy jsme měli dva termínované vklady. 1- 3 miliony, 2- 1 milion, s tím že peníze do konce roku 
nebudeme potřebovat a tudíž jsme o tři měsíce vklady protáhli.  
 
Sdělení- Kotce na pytle jsou na Horkách a v Nedaříži, svozy budou dál. Vhodné ukládat žluté a 
oranžové, na textil a plechovky. (všechny pytle jsou dostupné na OÚ Horka).  
 
Dotaz občan: Liebichová: 
Žádost o umístění cedule s označením, že se jedná o slepou ulici- mluvila o silnici k nim (od KD 
Nedaříž)  
Starostka zažádá dopravní odbor o umístění této cedule. Domluveno, že se touto situací budeme 
zabývat a projdeme celou obec, kde by bylo třeba tyto cedule vhodné umístit. (Splavná, k lesu 
v Nedaříži, …) 
 
Další dotazy již nebyly. 
 
Došlo k debatě o uskutečnění akce v době adventu.  
 
 
Zapisovatel: Martina Sedláková  …………………...............………….. 
 
Ověřovatelé: Ludmila Sekyrková  ............................................... 
 
  Jan Brádle   ….……………………………………….. 
 
Starostka:          Jana Bajerová    ……………………………………………. 
 
 
V Nedaříži, dne 19. 10. 2023 



 


